
Miljø- og Planlægningsudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 22. november 2010

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MPU alm. del

Samrådsspørgsmål BB
Er ministeren helt tryg ved, at oplagringen af HCB-affald ved Kommunekemi
baserer sig på vurderinger af PVC og ved, at vurderingen af forbrænding, for-
urening og deponering baserer sig på "business as usual" i stedet for en
uafhængig vurdering af Kommunekemis evne til at destruere HCB-affald?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Steen Gade (SF).

På udvalgets vegne

Ida Auken
formand
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